
Välkomna 
Ungdomsgruppen

2023-11-22



Agenda

• Vilka är vi?

• Vad har vi gjort?

• Hur är läget i era lag?

• Vad vill vi?



Vad har vi gjort?
• Inventering → nya västar och bollar med väskor

• Dokument
- har era tränare satt upp dokument i lådornas lock?
- använd dessa i slutet av säsongen när det passar er, 
så slipper vi tömma alla lådor samtidigt

• Skiljeväggar
- har ni väggar i era lådor?
- vissa lag har inte behov… 
- väggar finns, passa på att skruva fast under en träning



Hur har ni det i era lag?

• Tips till varandra? Stämningen är bra i lagen
God sammanhållning bland barnen i lagen
Duktiga tränare 
Vissa lite gnälliga över försäljning men de är få, 
jämförelse mellan andra föreningar… gräset är grönare på 
andra sidan…men är det verkligen det?!
Vi får mycket med tanke på hur lite vi eg gör. Föreningsliv 
är föreningsliv…
Tips att lägga ut alla arbetspass tidigt så alla vet vad som 
väntar framöver – varit positivt i många lag



Vad vill vi göra?
• Kostföreläsning – högstadiet

-bara datum kvar att boka

• NPF föreläsning till tränarna
- önskemål från tränare

• Sport-bytar-loppis
- bord kan hyras av rent-a-tent
- alla hyr sitt eget bord

• ?

• ?

• ?

Vi skriver in våra idéer direkt i kommande tabell…
De som var närvarande fick även önska arbetsuppgift, 
övriga delas in i grupperna.



Ungdomsgruppens arbete

Ungdomarna

Lågstadiet Paprika klubben?
ÅsaF, Lina, Frida

Mellanstadiet A-lag herrar och damer. Hur är man en bra 
innebandyspelare och en bra lagkamrat samtidigt?
MariaT, 

Föreläsning kost – Högstadiet killar
(nästan klart, datum)

Föreläsning gällande kost fick tjejerna 
förra året. Nu är det dags för killarna. 
Vi pratade om att hitta alternativ för 
tjejerna – kanske mer psykiska hälsan?

Tanke framöver att kunna bygga ut i flera 
grenar…när vi får rull på vissa och de kan 
återkomma med mindre arbete….

En om kost, en om bra lagkamrat/psykisk 
hälsa och en ”roligheter”



Ungdomsgruppens uppbyggnad
Tränarna

NPF 
Johanna



Ungdomsgruppens uppbyggnad
Förening ↔ hemmen 

VPC – stötta Felix 
Emil, Jessica, Stefan, CarJohan

Tydlighet vad förväntas av föräldrar och vad får våra barn? 
Familjerabatter?
ÅsaHE, Emma, MariaW, Sandra

Sport-bytar-loppis
Lisa, Jessica, Ola
+ tydlighetsgruppen



Övrigt
• Känns som klubben inte riktigt återhämtat sig sedan covid? 

En hel del som rinner ut i sanden:
Fadderverksamhet som kom igång väldigt sent förra ssäsongen och som inga föräldrar i denna grupp 
sett än denna säsong. 
Ingen avslutning förra året
Bara de yngsta som haft representant från styrelse/kansli med på föräldramöten vilket har varit lovat 
tidigare år

• Försäljning – får man sälja vad man vill i lagen för lagkassan?
• Medlemskort hur blir det i år? Svårt vid matcher att veta vilka barn som faktiskt får gå in gratis
• Fadderverksamhet och matcharrangemang, blanda dam och herr bland flick- och pojklagen. Både för 

att barnen har idoler i båda lagen, att lagens matcher är på olika nivå och att flicklagen får fler 
arbetstillfällen 



Övrigt

• Tips från annan innebandyförening: yrke på föräldralappen för att se vilka ”resurser” som finns. Ex 
finns en snickare i föräldragruppen kan ju hen tillfrågas vid liknande uppgifter som skiljeväggarna osv.

• Kassan i Calles – kan det ses över hur system som andra har fungerar där man knappar in i i-pad vad 
kunden köper och så beräknas summan som kopplas till kortläsaren eller till swish qr-kod
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